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Obvestila

Društvo upokojencev Moravče
Trg svobode 5, 1251 Moravče

VABI
na šAhIrAnje, ki bo osnova za jesenski

šahovski turnir.
Vse, ki bi se želeli vključiti, vpisujejo v 

pisarni društva vsak torek od 10 – 12. ure, 
ali na GSM 031-634377.

Lepo vabljeni!

ZLATI LIPOV LIST
TurISTIčnO drušTVO MOrAVče VAS 

ZnOVA VAbI, dA PrIjAVITe SVOje LePO 
urejene dOMOVe k OcenjeVAnju ZA  

ZLATI LIPOV LIST. rOk ZA PrIjAVO 
je SIcer POTekeL 25.junIjA, A gA 

POdALjšujeMO dO 10. juLIjA.   
TeL.:041/ 326 292 ALI InfO@

TurISTIcnOdruSTVO-MOrAVce.Org 

OBVESTILO
Zaradi kurjenja v naravi obstaja velika verjetnost 
nastanka travniških požarov.
Občanom priporočamo, da se v čim večji meri 
poskušajo izogniti kurjenju.
V primeru da pa kljub vsemu nameravajo kuriti 
pa naj o času in lokaciji kurjenja o tem brez 
zadržkov obvestijo Center za obveščanje na 
tel. št. 112.

CZ OBČINE MORAVČE

OBVESTILO

Upravna enota Domžale obvešča kandidate, ki 
opravljajo vozniški izpit, in ostale uporabnike 
Izpitnega centra Domžale, da bo Izpitni center 
Domžale od 5. 7. 2010 do 16. 7. 2010 zaprt 
zaradi kolektivnega dopusta.

Hvala za razumevanje.

Upravna enota Domžale

CENTER ZA SOCIALNO DELO DOMŽALE
Ljubljanska cesta 70

Javni poziv za državne in Zoisove štipendije za šolsko/študijsko 
leto 2010/2011 

Vloge za državno štipendijo je potrebno oddati na krajevno pristojni center za socialno delo, za Zoisove 
štipendije pa na Javni sklad za razvoj kadrov in štipendije. 

 Poziv je objavljen na spletnih straneh www.mddsz.gov.si, www.sklad-kadri.si in na portalu e-uprava.  Vloge 
je mogoče natisniti s spletnih strani.

 V javnem pozivu so navedeni pogoji za pridobitev državne oziroma Zoisove štipendije, upravičenci do šti-
pendij, višina štipendij, posebnosti glede študija v tujini, obveznosti štipendistov, zahtevana dokumentacija 
in postopek oddaje vloge in odločanje ter roki za oddajo.

Državne štipendije se dodelijo upravičencem, ki izpolnjujejo splošne pogoje po ZŠtip in pri katerih povprečni 
mesečni neto dohodek na družinskega člana v preteklem koledarskem letu pred vložitvijo vloge ne presega: 
385,20 evrov na družinskega člana za tiste kandidate, ki se šolajo ali študirajo v kraju svojega stalnega 
prebivališča, 

• med 391,13 in 402,98 evrov na družinskega člana za tiste kandidate, ki se šolajo ali študirajo izven 
kraja svojega stalnega prebivališča, 

• 414,83 evrov na družinskega člana, če gre za kandidate iz enostarševskih družin, kandidate s po-
sebnimi potrebami oziroma kandidate, katerih sorojenci so osebe s posebnimi potrebami.

• Rok za oddajo vlog za kandidate, ki prvič uveljavljajo državno štipendijo, ni omejen. Za kandidate, ki 
so v preteklem šolskem oziroma študijskem letu (2009/2010) že prejemali državno ali Zoisovo štipendijo, 
je rok za oddajo vloge za nadaljnje prejemanje štipendije 8. september 2010 za dijake in 6. oktober 2010 
za študente. 

REBOLJ PETER direktor
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Novice iz Moravške doline 
Junij 2010, Letnik XI, Številka 6.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat 
letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. 
Sedež in naslov uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 
1251 Moravče, tel 7232700. Izdajateljski svet: Martin Rebolj 
(predsednik), Franc Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, 
Roman Novak, Janez Vidic. E-poštni naslov moravske.
novice@moravce.si. Odgovorni urednik: Edo Veselko, 
namestnica odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški 
odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, Maja 
Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane 
v razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno 
številko 374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 27. avgusta 2010. 
Vaše prispevke pričakujemo do 11. avgusta.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR    7 – 11
Tel: 7231-040, 041/657-223

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Pa smo ju dočakali. Poletje in počitnice. Seveda se 

jih najbolj veselijo učenci, dijaki in študenti. Želimo 
jim, da jih preživijo lepo in tudi aktivno ter si nabere-
jo moči za novo šolsko leto. Dopust, kjerkoli ga boste  
preživeli, pa se bo prilegel tudi vsem drugim.

Dobrodošla je novica, da se obeta, tako župan,  dol-
goročna rešitev otroškega varstva. Že do  jeseni naj bi 
pridobili nove štiri oddelke z modularno gradnjo. Zdi 
se, da je ugodna tudi nova oblika financiranja. Veseli 
nas, da lahko skoraj v vsaki številki poročamo o novih 
pridobitvah na področju cestne in komunalne infra-
strukture. To zagotovo pomeni, da se bivanjske raz-
mere v občini stalno izboljšujejo.

Iz vsebine, ki zadeva šolo, lahko razberemo, kako 
raznovrstne vsebine se odvijajo pod njeno streho. Ne 
gre le za učni proces, temveč za mnogostransko dejav-
nost, ki bogati otroke in vso skupnost. V resnici gre za 
enega izmed pomembnih centrov dogajanja v občini. 
V tej luči postane potreba po novi šoli v Vrhpolju še 
toliko bolj pomembna.

Razdeljenost Slovencev, ki se je pokazala pri »arbi-
tražnem referendumu« je popolnoma izginila ob sve-
tovnem nogometnem prvenstvu. Podpora slovenski 
ekipi je bila enotna in popolna, žal pa nam športna 
sreča ni  bila naklonjena. Nogomet je tudi na Morav-
škem najbolj množičen šport, čeprav je res, da se po 
športnih društvih ukvarjajo z najrazličnejšimi pano-
gami.

Želimo vam prijetno poletje.
Odgovorni urednik

www.moravce. si

3junij 2010



Županova stran

Dolgoročna rešitev varstva 
predšolskih otrok
G. župan, za nami je referendum o arbitražnem 
sporazumu med vladama Slovenije in Hrvaške. 
Kako komentirate izide?

Občanom se zahvaljujem za solidno udeležbo in njihovo 
odločitev. Prepričan sem, da so vsi glasovali za pravično 
mejo, za stik slovenskega z odprtim morjem in za dobro-
sosedske odnose. Res pa je, da se je del slovenske politike 
odločil, da ljudem predstavi neresnične argumente in s 
tem vnesel nepotrebni dvom pri odločanju.

Zadnje čase se kar pogosto postavlja vprašanje 
varstva otrok. Zdi se, da bi bile potrebne dolgoroč-
nejše rešitve. Kako gledate na ta problem?

Res je. Ves čas mojega županovanja smo, skoraj vsako 
leto, odprli nov oddelek. Letos pa je problem postal 
še bolj pereč. Zaradi povečanega števila rojstev, česar 
smo seveda veseli, moramo zagotoviti 3 ali celo 4 nove 
oddelke. Z ravnateljico osnovne šole se dogovarjava s 
podjetji Trimo in Arcont o možnosti postavitve modular-
nega vrtca. O tem so razpravljali tudi na svetu staršev, 
ki ima posebnega predstavnika prav za to problematiko. 
Moduli so 3 metre visoki in izpolnjujejo vse predpisane 
standarde.

Kako pa bo potekalo financiranje tega projekta?

Poskušali se bomo dogovoriti, da bi izgotovljeni objekt 
vzeli v najem za 5 let in možnostjo podaljšanja. Na-
jemnina bi znašala 2.400,00 EUR na mesec, kar bi 
proračun prenesel. V proračunu zagotovljena sredstva 
za en oddelek bi prerazporedili za pripravo zemljišča, 
temelje in potrebno infrastrukturo. Zazidljiv prostor je 
zagotovljen ob vrtcu. V delu je že geodetski posnetek, ki 
bo omogočil projektantu umestitev v prostor. Trudimo 
se, da bi projekt realizirali do letošnjega oktobra. Če 
bodo starši želeli, bomo organizirali ogled takih vrtcev 
v Komendi in Podpeči. 

Kako pa je z novo podružnično šolo na Vrhpo-
ljah?

Tudi tukaj se srečujemo z naraščanjem števila otrok. To 
potrjuje, da je bila naša odločitev za zagotovitev potreb-
nega zemljišča za izgradnjo nove šole, pravilna. Potrudil 
se bom, da bo v prostorskem planu, ki bo predvidoma 
sprejet v letu 2011, zagotovljen prostor za šolo. Lokacija 
in cena morata biti sprejemljiva za občino.

Po kuloarjih je slišati, da nekateri kmetje dobivajo 
precej velike subvencije. Kaj o tem menite vi?

Kot župan sem tega lahko samo vesel. Pohvaliti je treba 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

tiste, ki so uspešno pridobili sredstva, bodisi iz državnega 
bodisi iz evropskega proračuna. V tej smeri gredo tudi 
prizadevanja občine. Nepotrebne in škodoželjne govorice 
me čudijo in kažejo na nerazumevanje tematike. Ta sred-
stva omogočajo hitrejši razvoj panoge in modernizacijo 
strojne opreme in s tem obstanek na, že tako neusmilje-
nem, trgu. Ne pozabimo pa tudi njihovega prispevka pri 
ohranjanju kulturne krajine. Zaraščanja je pri nas manj 
kot v nekaterih drugih občinah.

Kako pa potekajo investicije v cestno in komunal-
no infrastrukturo? 

V skladu s sprejetimi načrti in prilivi denarja iz dr-
žavnega proračuna. Nedavno smo prejeli odločbo o 
sofinanciranju dokončanja ceste Zg. Javoršica – Sv. 
Trojica, enako pa pričakujemo tudi za cesti Kovačija 
in Podgorica. Dela potekajo tudi na odsekih, ki jih 
financiramo iz občinskega proračuna. Nagajajo nam 
vremenske razmere, ki zavirajo tudi sanacijo, po hudi 
zimi, poškodovanih cestišč in odpravo, zaradi slabe 
izvedbe spodnjega ustroja in plazenja terena, napak na 
cestah Zg. Prekar-Dešen in Dešen-Ušenišče.

G. župan, bližajo se lokalne volitve. Nekatere 
stranke so se že odločile za svoje kandidate. Kako 
ste se odločili vi?
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Kaj menita podžupana

Vse življenje se že lotevam izzivov, ki izgledajo na prvi 
pogled neizvedljivi. Taka je bila tudi moja poklicna pot. 
Ja, odločil sem se ponovno kandidirati, kajti prepričan 
sem, da bi za našo občino in s tem za družbo nasploh še 
marsikaj dobrega storil. 
Verjamem, da sem v preteklih letih dokazal, da delam v 
dobrobit občine. O tem priča vrsta dokazljivih dejstev in 
realiziranih projektov. Je pa še nekaj večjih projektov, ki 
si jih želim izpeljati do konca. Prvenstveno mislim na dom 
starejših občanov. Kljub intenzivnemu delu, nam ni uspe-
lo začeti gradnje. K temu so veliko pripomogli nekateri, 
ki so pričetek gradnje namenoma in brez pravega razloga 
zavirali. O tem obstaja verodostojna dokumentacija in 
če bo potrebno, jo bomo tudi objavili. Očitali so mi tudi 
premalo komunikacije. Naj poudarim, da sem opravil dva 
kroga pogovorov z vsemi, ki jih projekt zadeva. Pravni 
postopki so bili zapleteni. Prepričan sem, da je sedaj 
projekt v zadnji fazi pred izdajo gradbenega dovoljenja 
in bo investitor lahko pričel s postopki za pridobivanje 
potrebnih finančnih sredstev in izgradnjo.

Drugi projekt je knjižnica, ki je vezana na izselitev trgo-
vine. Trgovska družba pričakuje v nekaj dneh soglasja 
na predloženi projekt s strani prometnega ministrstva. 
Pridobljena so pisna soglasja vseh sosedov in ne vidim 
razloga, da gradbeno dovoljenje ne bi bilo izdano. 
Družba ima že izbranega izvajalca. Ker gre za monta-
žno gradnjo ni nevarnosti, da ne bi izčrpali odobrenih 
sredstev za knjižnico, ki mora biti dokončana do oktobra 
naslednjega leta.

Edo Veselko

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Smo sredi leta in že so vidni 
prvi rezultati sprejetega 
proračuna na terenu naše občine. Upam in želim si, da bi 
vsa dela potekala v skladu s sprejetim proračunom in tudi 
terminskim planom izvedbe del. Nekateri cestni odseki so 
v fazi izvajanja del, kar lahko tudi sami opazite. 

Naslednji meseci bodo zelo pomembni, vsaj pri dveh pro-
jektih, ki nekako »visita v zraku«, to je izgradnja trgovine 
TUŠ in gradbeno dovoljenje za dom starejših občanov. To 
sta projekta, ki se vlečeta skozi celoten štiriletni mandat. 
Oba projekta krepko zamujata v svoji izvedbi, saj bi že 
morala potekati dela na njih. Kljub vsem zapletom, ki smo 
jim priča, pa to ne more biti opravičilo, da se na samih 
lokacijah še nič ne dogaja. Sam osebno se velikokrat 
sprašujem, zakaj v naši občini vsak večji projekt naleti 
na takšne zapreke. Ali res pri takšnih večjih projektih 
ne moremo doseči soglasja in večinskega konsenza, saj 
bi bilo v dobro nas vseh. Kljub vsemu upam, da se bo v 
naslednjih mesecih kaj premaknilo in bomo prejeli ka-
kšno spodbudno informacijo ali pa bomo mogoče celo 
priča odprtju novega gradbišča. 

Ob sprejemanju proračuna je bilo veliko polemike, ki se 
je dvigala okoli izgradnje knjižnice v sedanjih prostorih 

trgovine TUŠ in amandmaju, ki naj bi županu onemogo-
čal takojšni razpis za pričetek izvedbenih del. Potrebno 
je pojasniti, da je sam razpis pod velikim vprašajem, 
če stara trgovina TUŠ ne bo izpraznjena do konca leta. 
Povrhu vsega pa bomo izgubili tudi že odobrena evrop-
ska sredstva v višini 240.000 evrov. Prav tako še nimam 
nobene informacije ali amandma dejansko županu 
onemogoča, da brez predhodnega soglasja Občinskega 
sveta ne more objaviti razpisa. 

Upam, da ste občanke in občani zadovoljni tudi z novim 
poročanjem s sej Občinskega sveta, ki ga je prav tako 
omogočil sprejeti amandma v okviru sprejemanja Občin-
skega proračuna. Sedaj ste lahko prvič spremljali skoraj 
celoten potek seje in posamezne razprave in si tako sami 
ustvarili sliko o dogajanju ob sprejemanju proračuna. 
Po mojem mnenju bi morale biti tako predstavljene vse 
seje in želim si, da se bi tudi v bodoče poročanje izvajalo 
na takšen način. Mislim, da so samo popolne in direktne 
informacije verodostojne in vsem občanom razumljive. 

Prepričan sem, da bomo kljub izteku mandata in priha-
jajočim lokalnim volitvam uspešno pripeljali mandat do 
konca, bomo pa vsak po svoje in na svoj način ocenjevali 
prehojeno pot. Sam osebno sem bogatejši za marsikatero 
izkušnjo, ki sem jo imel možnost izkusiti. Svoje delo v lo-
kalni politiki opravljam z vso odgovornostjo in predvsem 
z veseljem. Ni večjega zadovoljstva kot so zadovoljni 
obrazi občanov ob raznih otvoritvah ali srečanjih kjer 
mi izražate svojo podporo.

Pred nami je zaključek šolskega leta zato vsem učencem, 
dijakom in študentom, ki ste uspešno zaključili leto, če-
stitam za dober uspeh in želim prijetne počitnice, vsem 
občankam, občanom in veteranom vojne za Slovenijo pa 
želim prijetno praznovanje Dneva državnosti. 

Spoštovani študentje, dijaki in učenci!
Končalo se je še eno naporno šolsko leto in ob 
zaključku vsem čestitam. Nekatere še čakajo 
izpitni roki, v kratkem pa se bodo za vse začele 
zaslužene počitnice. Želim vsem, da bi jih 
preživeli kar se da lepo in varno!

Martin Rebolj, župan
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Na podlagi sklepa Občinske-
ga sveta Občine Moravče, z 
dne 20. 5. 2010 je bila usta-
novljena delovna skupina, ki 
naj bi predhodno uskladila občinski prostorski načrt. V to 
skupino smo bili imenovani predstavniki političnih strank 
in neodvisne liste Moravške doline. Mnenja smo, da bo 
ta delovna skupina, na podlagi konsenza, našla najboljše 
rešitve za razvoj Moravške doline. Imamo nekaj resnih za-
dev, ki jih bomo poskušali rešiti s skupnimi močmi. Eden 
večjih problemov je vsekakor izgradnja osnovne šole na 
Vrhpolju. Zanjo je bilo predvidenih že nekaj možnih lo-
kacij, ki iz znanih razlogov niso bile uresničene. Vsekakor 
bo potreben temeljit razgovor z lastniki parcel, na katerih 
je možna izgradnja šole, za kar smo pooblastili župana 
gospoda Martina Rebolja. Prav tako je potrebno skleniti 
predpogodbo za nakup zemljišč in s tem pokazati resen 
namen. Kljub zelo resni finančni situaciji upamo, da se 

bodo dejansko našla sredstva za nujno potrebno izgradnjo 
šole in vrtca, kjer bi imeli otroci dobre pogoje za razvoj 
ter učenje. Prav tako pa ima občina resen problem zaradi 
pomanjkanja mest v vrtcu, z izgradnjo te šole in vrtca pa bi 
rešili problem v zahodnem delu občine. Odprto vprašanje 
je tudi prostor za obrtno cono v Moravčah. Tu so mnenja 
deljena o lokaciji in vprašanje je, ali obstaja resen interes 
za to. Moje osebno mnenje je, da je potrebno najti prostor, 
kjer bo možna manjša dejavnost ali obrt, večjih obratov, 
ki bi prekomerno obremenjevali okolje, pa si ne želimo, 
saj želimo Moravško dolino ohraniti takšno kakršna je. To 
naj bo dolina s čim manj okrnjeno naravo, kamor bodo 
ljudje radi prihajali. Je pa več pozornosti potrebno name-
niti razvoju turizma, kjer vidimo še veliko neizkoriščenih 
možnosti, žal pa zato ni pravega zanimanja. Mislim, da 
je hitrejši razvoj možen z večjo pomočjo države in obči-
ne, kjer bi občani dobili zagonski kapital pod ugodnimi 
pogoji. Eden od nerešenih problemov Moravške doline so 
tudi ne sanirani peskokopi podjetja Termit. Vsi si želimo, 
da bi bila ta sanacija hitrejša, kar bi znatno polepšalo te 
kraje, kaže pa se tudi možnost, da bi bila možna izgradnja 
industrijske cone na njih. To se mi zdi ena od možnih re-
šitev, kajti kljub lepi naravi, nujno potrebujemo tudi nova 
delovna mesta, ki jih v naši občini primanjkuje in katerih 
bi bil naši brezposelni občani zelo veseli.
Vsem občankam in občanom pa želim prijetno praznova-
nje dneva državnosti.

V dvajsetletnem obdobju naše samostojne države 
smo državljani že tretjič odločali o najpomembnejših 
zadevah na referendumu. Prvič smo odločali o osamo-
svojitvi Slovenije, v drugem smo se odločali o vstopu 
v EU in NATO. V obeh pa smo dokazali, da smo vredni 
poti do samostojne države. S tretjim referendumom, 
5. junija letos, smo dokončno potrdili, da smo kot dr-
žavna skupnost sposobni reševati nastale probleme 
po mirni poti. Dokazali smo, da je naša zvezda na EU 
zastavi enakovredna že priznanim, kajti s potrditvijo 
arbitražnega sporazuma smo sprejeli način reševanja 
najtežjih vprašanj, tudi mejnih, v sladu s pravili med-
narodne skupnosti in Evropske unije. 

Vsi, ki smo se 5. junija udeležili referenduma o arbitraži, 
smo se z vsem srcem zavzeli za Slovenijo, za pravično 
mejo, za  stik slovenskega morja z odprtim morjem, 
za mir s sosedi. Žal je del slovenske politike zaradi 
svoje kratkovidnosti poskusil vse, da prepreči potrdi-
tev arbitražnega sporazuma.  S svojimi dvomljivimi 
argumenti in nenazadnje tudi z lažnimi predstavitvami 
arbitražnega sporazuma (kar so zavrnili tudi pred-

stavniki ZDA in Švedske) je zasejal dvom in povzro-
čil razdvojenost med državljani. Da je bila odločitev za 
arbitražo pravilna, je že tistega večera in naslednje dni 
potrdila vsa Evropa in svetovna diplomacija. Sporazum 
so razglasili za največji dosežek slovenske diplomacije 
v zadnjih dvajsetih letih. 

Podobno razdvajanje in širjenje napačnih argumentov 
bodo nekatere stranke poskušale plasirati v naslednjih 
tednih in mesecih med občane. Zopet bodo pisali vizije 
za prihodnja leta in predvsem delili obljube. Naša lista 
in naš župan bosta nadaljevala zastavljeno delo na 
verodostojni podlagi preteklega dela.

Vsem učencem, dijakom in študentom želimo sprosti-
tvene počitnice.

OOSD Moravče

www.moravce. si
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Ob splošnem pomanjkanju vrednot, etičnega in moralnega ravnanja 
v slovenski družbi, je Nova Slovenija, krščanska ljudska stranka, 
sprožila razpravo o krizi vrednot na štirinajstih zborih v različnih krajih 
Slovenije.  

Konec maja smo se člani in simpatizerji Nove Slovenije zbrali na osrednjem Zboru za vrednote v Rogatcu, ki je bil hkrati 
tudi tabor stranke. Preko 3000 udeležencev iz vseh koncev Slovenije je prisluhnilo govornikom iz vodstva stranke, se zaba-
valo ob glasbi ansambla Čuki in spremljalo nogometno tekmo med Nsi in prijateljsko nogometno reprezentanco. Osrednja 
govornika sta bila evropski poslanec Lojze Peterle in predsednica Nsi Ljudmila Novak. 

Predsednica je na taboru nakazala tudi tri bistvene usmeritve Nove Slovenije za jesenske lokalne volitve:
 Politiki Nove Slovenije razumemo politiko kot 1. delo za skupno dobro, ki mora imeti vedno  prednost pred osebnimi 
interesi posameznikov.

 Izvoljeni funkcionarji Nove Slovenije bodo načrtovali in izvajali projekte, ki bodo pozitivno vplivali na 2. dolgoročni 
razvoj občin. 

 Župani in svetniki Nove Slovenije si bodo prizadevali za 3. boljšo kvaliteto življenja vseh generacij. S svojim delom bodo 
povezovali občane, združevali vse energije občine za boljše, kvalitetnejše in prijaznejše življenje občank in občanov.

Ti cilji so uresničljivi, kar dokazujejo dosedanji župani in svetniki Nove Slovenije v različnih občinah Slovenije.

Nova Slovenija, krščanska ljudska stranka, želi vsem občanom in občankam lepo praznovanje dneva slovenske držav-
nosti. Vabimo vas na kresovanje in mašo za domovino, ki bo 23. junija ob 20. uri na Limbarski Gori.

OO Nsi Moravče

Za nami je referendum o arbitražnem sporazumu, ki je dobil le minimalno pod-
poro, ostalo pa je veliko nejasnosti o tem, kaj nam ta sporazum prinaša. Rezultat 
glasovanja v naši občini je bil preprečljivo v korist nasprotnikov arbitražnega 
sporazuma. Vsem volivcem, ki ste se udeležili referenduma se za udeležbo zahva-
ljujemo, posebno pa še tistim, ki ste nam prisluhnili in glasovali proti. 

Kot lahko sami opažate, so se pričela tudi dela na komunalni infrastrukturi, ne-
kateri cestni odseki so že dobili asfaltno prevleko in delo bo v naslednjih mesecih 
postalo še intenzivnejše. Tudi v bodoče bomo storili vse, da se bo naša občina razvijala še hitreje in bodo pogoji 
bivanja še boljši za vse prebivalce naše Občine. 

V stranki SDS trenutno potekajo intenzivne priprave na lokalne volitve, ki bodo v začetku jeseni. Pripravljamo 
program dela za naslednje obdobje v katerem vam bomo predstavili svojo vizijo razvoja Občine in način same 
realizacije. Imeli bomo tudi svojega kandidata za mesto župana, saj menimo, da imamo ustreznega kandidata, 
ki že kar nekaj časa dokazuje, da ima vse sposobnosti za to mesto. Prav tako smo v stranki prisluhnili pobudam, 
ki so prihajale od različnih ljudi in iz različnih krogov, ki menijo, da bi bil sedanji podžupan Roman Cerar pri-
meren za to funkcijo. Smo politična stranka, ki v občini s svojim delom dokazuje, da je zvesta svojim načelom in 
obljubam, predvsem pa imamo vizijo razvoja naše občine. Vse to pa lahko popolnoma uresničimo le, če izvolimo 
župana iz naših vrst, ki bo sposoben te načrte tudi izpeljati. Prepričani smo, da boste občanke in občani dobro 
premislili in se odločili za kandidata, ki vam ga bomo predlagali na jesenskih volitvah.

Slovenija je 25. junija 1991 postala neodvisna in suverena država. v osamosvojitveni vojni se je teritorialna 
obramba v sodelovanju s Policijo uspešno uprla agresiji JLA in Sloveniji ter Slovencem so se uresničile stoletne 
sanje o samostojni državi. Dan državnosti je najpomembnejši praznik, ki ne bi smel deliti Slovenski narod, saj 
so bila takratna dejanja najlepša v zgodovini Slovenskega naroda. Vsem občankam in občanom, posebno pa 
vsem veteranom vojne za Slovenijo čestitamo Dan državnosti in vam želimo prijetno praznovanje. 
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OO SLS Moravče se vsem občankam in občanom, 
ki so se udeležili referenduma in oddali svoj glas,  
najlepše zahvaljuje. 

Na občinski ravni je obširna problematika pro-
storskega plana in plačevanje za nezazidano 
stavbno zemljišče - gre za zemljiške parcele, ki še 
niso  komunalno urejene in na katerih trenutno 
še ni možna nobena gradnja, so pa večinoma  
kmetijska zemljišča. Po mnenju župana je bil po-
stopek pravilen in pravno ni bil sporen. Da  gre 
pri tem za sporne zadeve,  kaže odločitev župana, 
da to problematiko predstavi po vseh krajevnih 
skupnostih. Krajani sami pa ste presodili, ali ste 
bili z odgovori zadovoljni in  ali sedaj veste kako 
postopati naprej. Maja je bila tudi ustanovljena 
delovna skupina za uskladitev občinskega prostor-
skega načrta. V OO SLS to odločitev pozdravlja-
mo, vendar menimo, da bi taka komisija morala 
biti ustanovljena bistveno prej. Tako bi se občina 
izognila slabi volji  med občani  in ne bi prihajalo 
do različnih razlag. Ker pa se je vse odločalo eno-
stransko in stihijsko, je prihajalo tudi do tožb, ki  
niso v ponos občini. Tudi vse bolj so realne naše 
napovedi ob zadnjih volitvah, da je potrebno manj 
govoriti in več narediti. Tako danes, skoraj ob 
koncu mandata, ugotavljamo, da večjih investicij v 
tem 4-letnem obdobju ni bilo. Ni bil zgrajen Dom 
za starejše občane, zgrajena ni bila trgovina TUŠ, 

niti Knjižnica, da-
ljinsko ogrevanje 
na bio maso in ne 
nazadnje tudi ne 
OŠ Vrhpolje. Pri 
OŠ Vrhpolje se je 
pokazala neurejenost prostorskega plana. Župan 
je podpisal predpogodbo za izrazito kmetijsko 
zemljišče, poleg navedenega pa je od sedanje 
lokacije precej oddaljeno in ni niti najmanj infra-
strukturno opremljena, in sicer za visoko ceno. 
Na drugi strani pa lastnikom zemljišč, ki so mejaši 
sedanje parcele na kateri stoji šola, ni pripravljen 
plačati ničesar, ali pa sramotno malo. Sprememba 
namembnosti pa je potrebna v obeh primerih. 
V OO SLS Moravče smo tudi presenečeni nad 
dejstvom, da naša občina spada med 20 občin 
izmed 210, ki ni bila sposobna pridobiti nobenih 
sredstev iz posebnih skladov. Izjema so sredstva za 
izgradnjo Knjižnice iz naslova razvoja podeželja. 
Ker se aktivnosti za izgradnjo Knjižnice izvajajo 
prepočasi, obstaja bojazen, da tudi ta sredstva ne 
bomo dobili.

Zaključilo se je šolsko leto. Vsem osnovnošolcem, 
dijakom in študentom OO SLS Moravče želi pri-
jetne počitnice.

OO SLS Moravče

Referendumska evforija je končno za nami. Drža-
vljani so se preprosto že naveličali stalnih soočenj 
in nasprotnih mnenj levih in desnih politikov. Mnogi 
smo prepričani, da je bil referendum nepotreben in 
zgolj zapravljanje davkoplačevalskega denarja, ki ga 
primanjkuje na vseh koncih. Prepričani smo, da bi o 
zadevi moral odločiti državni zbor, ki ima o tej temi 
mnogo več tehničnega gradiva ter poslanci bolj natanč-
no poznajo problematiko o kateri smo odločali. V OO 
LDS Moravče smo zadovoljni, da je ta tema zaključena 
in da se parlament in vlada končno posvetita ostalim 
zelo resnim problemom v gospodarstvu. Vendar kaže, 
da naši politiki ne zmorejo brez medsebojnih konflik-
tov. Kaj hitro se izpostavi problem pri izbiri arbitra, 
priročna tema pa so tudi robniki Jožka Jorasa. Med 
tem neproduktivnim razpravljanjem pa državne finance 
neprestano tonejo v vedno večji primanjkljaj. Škoda 
je le, da si  ministri res ne vzamejo čas in se posvetijo 
gospodarstvu. V rebalansu predvidijo zmanjšanje 
investicij, kar je v popolnem nasprotju s  potrebnimi  
ukrepi. Vlada veliko časa posveča zmanjševanju de-

lavskih pravic, ker 
misli, da bo s tem 
rešila gospodarstvo. 
Če ne bo prišlo do 
odpiranja novih de-
lovnih mest z večjo 
dodano vrednostjo 
in zagonom  gospo-
darstva, bomo težko našli izhod iz krize. Če minister 
za delo družino in socialne zadeve gospod Svetlik vidi 
rešitev v lažjem odpuščanju, manjših odpravninah in 
krajših odpovednih rokih, se zelo moti. Del rešitve je 
vsekakor v doslednem spoštovanju pravne države, kar 
LDS vseskozi zagovarja,  ureditvi plačilne discipline 
in doslednem pobiranju davkov in prispevkov. Žal so 
takšna pričakovanja nerealna, kajti do takrat, ko je 
država največja kršiteljica teh pravil, ni pričakovati iz-
boljšanja splošne gospodarske in finančne situacije.
Ob dnevu praznovanja državnosti, pa izrekam vsem 
občankam in občanom iskrene čestitke.

OO LDS Moravče
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Po sledeh napredka naše občine

V letošnjem letu je občina na preostalem odseku Križate – 
Pretrž uredila odvodnjavanje in asfaltirala cestišče. Tako je 
na stari cesti Moravče – Peške Kandrše ostal nedokončan 
le krajši odsek med Križatami in Kandršami.

V sklopu asfaltiranja ceste Paretrž – Križate je občina v 
vasi Pretrž preplastila cestišče v celotni vasi. Občani so 
se ob tem odločili asfaltirati tudi svoja dvorišča, seveda z 
lasnimi finančnimi sredstvi. Tako je vas dobila čisto novo 
podobo.

V Negastrnu se je utrdilo vozišče v dolžini 260 m proti 
občini Lukovica in uredilo odvodnjavanje ter cestišče pre-
krilo z asfaltno prevleko. Po zagotovilih občine Lukovica 
bodo tudi oni preostali del asfaltirali in s tem omogočili 
prebivalcem sosednjih občin najkrajšo mogočo povezavo 
na tem delu. 

V Češnjicah se je zgradil krajši del vodovoda, postavilo se 
je hidrant in s tem zagotovilo boljšo vodooskrbo ter požar-
no varnost, kajti v neposredni bližini se nahaja mizarska 
delavnica.

V naši najbolj zahodni vasici v smeri Domžal, se je s polo-
žitvijo asfalta omogočilo varnejšo vključitev v promet, kajti 
stara rešitev je bila nemogoča. Ob rekonstrukciji ceste je 
postavljen tudi nov cevovod na tem odseku in zagotovlje-
na požarna varnost s postavitvijo hidranta. Postavljena 
bo še zaščitna ograja in dela v letošnjem letu bodo tako 
na tem delu končana. Z rekonstrukcijo preostalega se bo 
nadaljevalo naslednje leto.

V Zg. Dobravi se je v gradbenem delu dokončala povezava 
z državno cesto, uredilo se je odvodnjavanje in v naslednjih 
tednih se bo položilo asfalt.
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Razvojnemu partnerstvu središča Slovenije sta se 
pridružili občini Domžale in Mengeš

S slovesnostjo na GEOSS-u, geometričnem središču 
Slovenije, sta se v petek, 28. maja 2010, Razvojnemu 
partnerstvu središča Slovenije pridružili občini Dom-
žale in Mengeš. S tem sta občini tudi formalno vstopili 
v interesno povezovanje občin na delu območja Srca 
Slovenije. Prisotnost vseh desetih županov občin je 
potrdilo pravilno usmeritev delovanja območnega ra-
zvojnega partnerstva, s svojo prisotnostjo pa so dogo-
dek, na katerem so dvignili tudi zastavo Srca Slovenije, 
počastili visoki predstavniki slovenske vlade, med njimi 
minister za lokalno samoupravo in regionalno politiko 
ter minister za okolje in prostor.
Kot svojo skupno identiteto Razvojno partnerstvo središča 
Slovenije, ki deluje od leta 2006, prepoznava znamko Srce 
Slovenije, ki geografsko združuje območje v obliki srca z 
geometričnim središčem Slovenije GEOSS kot središčno 
točko. V razvojnem partnerstvu središča Slovenije se for-
malno že povezujejo občine Kamnik, Lukovica, Moravče, 
Litija, Šmartno pri Litiji, Dol pri Ljubljani, Zagorje in Radeče, 
s slovesnostjo na Geossu pa sta se mu pridružili še občini 
Domžale in Mengeš. Aneks k pogodbi sta podpisala župan 
Toni Dragar za Občino Domžale in župan Franc Jerič za 
Občino Mengeš, novi članici pa je s podpisom sprejelo 
vseh ostalih osem županov. Na celotnem območju tako 
živi preko 125.000 prebivalcev.
Območje razvojnega partnerstva je v vseh teh letih prera-
slo načrtovane okvirje, prizadeva pa si predvsem za dvig 

ustvarjalnega potenciala prostora in kakovosti bivanja v 
njem. To je prepoznal tudi minister za lokalno samoupra-
vo in regionalni razvoj, dr. Henrik Gjerkeš, ki je v svojem 
nagovoru med drugim povedal, da so območna razvojna 
partnerstva pomembna za enakomeren razvoj države in 
občin v posameznih regijah ter obenem čestital Razvoj-
nemu partnerstvu središča Slovenije za njegovo širitev. 
Kot je dejal, je »naš skupni cilj lokalna samouprava, ki bo 
lahko vršila tisto nalogo, ki ji je namenjena - da avtonomno 
skrbi za potrebe občank in občanov ter prispeva k višji 
kakovosti njihovega življenja«. To je po mnenju ministra 
skupna naloga nas vseh.

Ana Savšek, foto Matej Povše

»PEOPLE MEET PEOPLE« v Strzyżówu na Poljskem
»People meet people« je uradni slogan Združenja Evropskih 
podeželskih skupnosti (Charter of European Rural Commu-
nities-http://www.europeancharter.eu), ki je bilo ustanovljeno 
leta 1989, ter na podlagi prijateljskih vezi združuje manjša 
podeželska okolja Evrope. Vsako pridruženo državo, trenutno 
jih skupnost šteje šestindvajset,  predstavlja ena podeželska 
skupnost, tako Slovenijo predstavljajo Moravče.
Cilji združenja so preprosti: povezovanje, druženje, izmenjava 
izkušenj, spoznavanje drugih skupnosti (narodov), organizacija 
raznih delavnic, seminarjev, sestankov, mednarodno sodelova-
nje pri različnih projektih. 
Vsako leto potekajo različna srečanja, največje, kjer se enkrat 
letno dobijo vse članice, je bilo letos v mestecu Strzyżów na 
Poljskem, kamor se je odpravila tudi delegacija iz Moravč.
Odhod Slovenske delegacije na Poljsko je bil v četrtek 10.06. 
zelo zgodaj zjutraj, saj sprejema delegacij nismo želeli zamuditi, 
pa vendar smo zaradi šuma v komunikaciji (kar se boljše sliši), 
prispeli na cilj tri ure kasneje, a trdno odločeni, da bomo vtis 
popravili. Nastanjeni smo bili pri treh različnih družinah, ki so 
nas vse lepo in gostoljubno sprejele.
Naslednji dan je, po svečani maši ter paradi skozi središče Strzyżó-
wa, sledila slavnostna otvoritev kongresa, v kateri so župan mesta, 
Poljska poslanka ter predsednik združenja nagovorili zbrane. Vsaka 
država  pa je tudi v novo nastajajočem parku simbolično posadila 
javor. Tekom dneva se odvile različne dejavnosti. Udeležili smo se 
okrogle mize na temo stereotipi, v kateri smo spoznavali stereotipe 
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Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVlomi v stanovanjske hiše na območju Moravč

o drugih država, ter tudi kako drugi vidijo nas.
Glavni del je sledil zvečer, ko je bila na vrsti  nacionalno- 
kulinarična predstavitev sodelujočih na kongresu. Moravče 
na svoji stojnici ponudile potico, klobase, salamo, kruh, 
seveda vse doma pripravljeno, pa tudi borovničke, ter prava 
domača žganja za tiste malo bolj pogumne. Obisk na stojnici 
je bil zelo dober, verjetno je k temu pripomogla tudi prava 
domača glasba, ki je  Peter izvabljal iz harmonike.
Drugi dan je minil v malce počasnejšem ritmu, morda tudi 
zaradi visokih temperatur. Organizatorji so za nas pripravili 
izlet v bližnje mesto Sanok, kjer je eden izmed večjih poljskih 
etnografskih muzejev na prostem. V muzeju je predstavljenih 
več kot 200 zgradb kulturne tipike iz območja tega dela 
Poljske, ter tudi način življenja prebivalcev iz 19. in 20. 
stoletja. Preostanek dneva je minil v slogu srečanja, torej 
druženje, druženje, druženje…
Nedelja je bila rezervirana za čas z družino, kamor so nas 
nastanili. Pogovarjali smo se o najrazličnejših stvareh, 
primerjali države in jezike, ter ugotovili, da imamo veliko 
podobnosti,  ob tem pa seveda srčno (eni bolj kot drugi) 
spremljali slovensko nogometno reprezentanco na SP v 
JARU! Poljaki so se resnično izkazali za dobre gostitelje! 

Nedelja je bila tudi dan, ko je slovenska delegacija zapustila 
Poljsko in tokrat, v prvem poizkusu našla pot domov.
Srečanje na Poljskem je bila zanimiva izkušnja, organiza-
torji so kongres kljub temu, da je bil Strzyżów še pred dvema 
tednoma poplavljen odlično izpeljali.
Osebno zelo pozdravljam takšna srečanja, saj je spoznava-
nje novih ljudi in kultur zelo poučna in hkrati zabavna zade-
va, zato upam, da se bodo Moravče v prihodnje - naslednje 
veliko srečanje bo julija 2011 v Cashelu na Irskem, v malce 
večjem številu udeleževale takih srečanj. Že v septembru pa 
se bomo lahko tudi mi oz. Moravče izkazali, saj v naš kraj 
prihajajo na manjše srečanje delegacije iz šestih držav. 

Maja Hren 

Vljudno vabimo vse, ki bi lahko gostili delegate iz 
Avstrije, Češke, Madžarske, Malte, Slovaške in Velike 
Britanije, v času od 9. do 12. septembra 2010, da nam 
to sporočite na telefonsko številko 01/ 724-71-40 ali 
elektronski naslov obcina@moravce.si in tudi tako 
pokažemo, da smo Moravčani dobri gostitelji!

Občinska uprava Občine Moravče

V mesecu juniju na območju Moravč in okolice beležimo 
velik porast vlomov v stanovanjske hiše. Tako smo obravna-
vali 5 vlomov, ki so se zgodili na območju Limbarske gore, 
Češnjic, Stegen in Zgornjih Kosez. Policijska preiskava 
vlomov intenzivno poteka. V nadaljevanju zato ne bo odveč 
nekaj nasvetov za primerno zavarovanje premoženja;

Za zmanjšanje možnosti, da storilci vstopijo v stanovanje 
na takšen način, svetujemo naslednje:

če stanujete v pritličju oz. v nižjih nadstropjih, si najprej • 
oglejte kritične točke svojega stanovanja. Postavite 
se v vlogo vlomilca in razmislite, kje bi vi vstopili v 
stanovanje (okno, ograja, balkon ...);
tem točkam posvetite posebno pozornost. Tržišče • 
ponuja veliko kakovostnih mehanskih rešitev v obliki 
dodatnih ključavnic za okna in balkonska vrata (po-
dobno verigam na vhodnih vratih), ki so za storilca 
nepričakovana oviro;
če je le mogoče, naj bodo okna odprta na kip;• 
na okenske police postavite vaze ali druge predmete, • 
ki bodo povzročili hrup v primeru odpiranja okna;
ker je cilj samozaščitnih ukrepov, da storilec ne more • 
vstopiti v stanovanje, priporočamo, da okna blokirate 
s prečnim profilom, ki bo onemogočal odpiranje v 
celoti. Seveda mora biti profil vgrajen tako, da ga ni 
mogoče sneti od zunaj;
podobno blokado priporočamo tudi za balkonska • 
vrata. Vrata se bodo kljub temu odpirala za širino, ki 
bo omogočala zračenje, vendar onemogočala vstop. 
Pod balkonska vrata (tudi drsna) lahko namestite 

zagozdo, ki bo preprečevala odpiranje za širino, ki 
omogoča vstop;
na okna ali vrata lahko vgradite tehnična sredstva, • 
kot so priročni-interni alarmi (na voljo tudi v nekaterih 
tehničnih trgovinah) na osnovi magnetnega stikala. Pri 
tem je treba paziti, da se pravočasno zamenja baterijski 
vložek ali akumulator;
za dolgoročno naravno oviro pa vam priporočamo • 
nasaditev vrtnic ali podobnih bodičastih rastlin pod 
okna, balkone ...

V veliko pomoč policistom pri preiskovanju kaznivih dejanj 
je dober opis predmetov (predvsem nakita) ali fotografija. 
Priporočamo, da nakit in druge dragocenosti fotografirate 
(ne glede na število kosov ali vrednost), fotografijo shranite 
in jo v primeru kaznivega dejanja izročite preiskovalcem.
Če opazite, da se v vašem stanovanju nahaja nepovabljen 
gost, se ne spuščajte v fizično obračunavanje z njim, pač 
pa si skušajte zapomniti čim več njegovih osebnih ka-
rakteristik (barva las, poteze obraza, način hoje, levičar/
desničar, posebna znamenja na telesu, smer pobega, 
vozilo ). Opazujte, kje se je storilec gibal, kaj je prijemal in 
do prihoda policistov pustite kraj nedotaknjen, da se bodo 
ohranile sledi, ki so pomembne za odkritje in dokazovanje 
kaznivega dejanja. Takoj pokličite številko 113 ali najbližjo 
policijsko postajo.

Vse pomembne podatke o kaznivem dejanju, storilcih 
(vendar ne o nujnih zadevah) pa lahko sporočite tudi na 
anonimni telefon 080-1200.
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Društva

NOVA PRIDOBITEV PEŠKIH GASILCEV

Gasilci PGD Peče so bili v letošnjem maju zelo 
aktivni. Priprave in vaje za številna tekmovanja so 
se kar vrstile. Pri tem so bili še najbolj prizadevni 
tisti najmlajši in njihov mentor, ki so se pripravljali 
na državno tekmovanje. Pravzaprav je bilo zelo 
težko dobiti prost termin za vse aktivnosti, ki so 
se dogajale v tem času. Pripravljali so se namreč 
tudi na sektorsko vajo in slovesen prevzem nove 
gasilske črpalke, seveda pa je bilo to povezano s 
pravo gasilsko veselico. 

V soboto pozno popoldan je sirena javila »na 
pomoč«. Kmalu so poleg domačih gasilcev na 
mesto požara pridrveli tudi gasilci ostalih društev 
iz GZ Moravče. Gorelo je gospodarsko poslopje 
Levičnikovih na Pretržu. Požar je bil hitro ukročen. 
K sreči je šlo le za sektorsko vajo. 

Glavna slovesnost pa se je dogajala v nedeljo. Ta-
krat je PGD Peče prevzelo novo gasilsko črpalko, 
za katero je sredstva zagotovila Občina Moravče. Znaten 
prispevek k tej pridobitvi sta prispevala tudi botra Franci 
Avbelj s.p. in Marta in Jože Stenko. Slovesnosti so se ude-
ležila vsa društva Gasilske zveze Moravče in prijateljski 
sosednji društvo: PGD Vače in PGD Kandrše. Manjkali 
niso niti ugledni gostje, med katerimi sta bila tudi pred-
sednik GZ Moravče Ivan Lebar ter župan Občine Moravče 
Martin Rebolj. Slednja sta po pozdravu predsednika PGD 
Peče Ivana Avblja tudi poudarila pomen gasilstva in nove 
pridobitve. Vsi pa so zaželeli, da bi to črpalko koristno 
uporabljali pri usposabljanju in le poredko v požarih.

V programu je zapel Peški oktet. 

Sledil je slovesen blagoslov gasilske črpalke, ki ga je 
opravil domači župnik Franc Povirk. Po končanem ver-

skem obredu je povabil prisotne, naj se ob novi pridobitvi 
veselijo. In številni obiskovalci so se resnično veselili, saj 
je ob vsem tistem, kar sodi na dobro veselico ta potekala 
pozno v noč; veselo, a mirno in brez izgredov. 

Ponedeljek je bil običajen delovni dan, za nekatere malo 
napornejši kot sicer. A nič ne de, gasilci PGD Peče so se 
že podali novim ciljem naproti. 

J.L., foto Natalija Jesenšek

Člani PGD Peče se zahvaljujejo za materialno po-
moč in podporo krajanom in številnim donatorjem 
ter prijateljem, ki podpirate in omogočate njihovo 
delovanje.

Regijske kmečke igre društev 
podeželske mladine
Društvo podeželske mladine Moravče se je v soboto 
12.6.2010 udeležilo regijskih kmečkih iger, ki so potekale 
pod vodstvom DPM Hribci v Dolu pri Litiji. Ekipo so  se-
stavljali  tekmovalki Maja Horvat in Petra Jemec in tekmo-
valci Blaž Jemec, Aleksander Milotič, Tomaž Urbanija in 
in Aleš Avbelj. Tekmovali smo v naslednjih igrah: košnja, 
grabljenje, hoja po bali, smučanje in igra presenečenja. Šlo 
je  »pajsanje« hloda. Po dveh urah napornega tekmovanja 
smo nestrpno pričakali rezultate in na koncu izvedeli da 
smo dosegli odlično 2. mesto. Prvo je pripadlo DPM Hrib-
ci. S tem smo si zagotovili udeležbo na državnih kmečkih 
igrah, ki bodo potekale 3.7.2010 v Novem Mestu. Tudi tam 
se bomo močno potrudili in  dostojno predstavili društvo 
DPM Moravče in občino Moravče.

Petra Jemec

www.moravce. si
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<Društva

Najdejo se dobri ljudje

V Društvu upokojencev 
Moravče so menjali pod in 

prepleskali stene 
V preteklem letu je Društvo upokojencev Moravče prazno-
valo petindvajset let s prostovoljnim delom zgrajenega 
Doma upokojencev. Zato ni čudno, da je v tem času polo-
žena talna obloga ostarela.  Upravnemu odboru društva 
je bilo kristalno jasno, da denarnih sredstev še zdaleč ni 
dovolj in tudi za v bodoče ni kazalo drugače. Edina možnost 
so torej dobri ljudje, ki znajo prisluhniti starejšim, tako kot 
so to storili pred petindvajsetimi leti, s prostovoljnim delom, 
oziroma s popustom ali brezplačno. 
Za material so pri ceni nekaj popustili v trgovini Baloh. Pe-
ter Marolt je talno oblogo položil, Zoran Homšak je stene 
prepleskal, za malico so poskrbeli v piceriji Jurka, gostilna 
Soklič in trgovina Spina, vsi so to opravili v humanitarne 
namene za starejše brezplačno. Tudi sami člani DU so za-
vihali rokave in odstranili star pod. Veliko dela je bilo tudi 
s praznjenjem in kasneje nameščanjem pohištva.

Po zaslugi dobrih ljudi, je Dom upokojencev Moravče da-
nes dostojno lep in uporaben. Društvo se zahvaljuje vsem, 
ki so nesebično pomagali. Pisarna društva je odprta od 10 
do 12. ure vsak torek. 
Lepo vabljeni!

VR

Društvo upokojencev je 
praznovalo dan mladosti

V Društvu upokojencev Moravče med načrtovanimi dejavno-
sti namenjajo pomembno vlogo druženju. Pravijo, da ob sre-
čanju s prijatelji pozabijo na marsikatero nevšečnost, ki se je 
sicer z leti ne da izogniti. Letos so se 25. maja prvič zbrali 
v Lovski koči. V kulturnem programu je sodelovala gospa 
Mara Capuder, znana kot Moravška Mara in njene ljudske 
pevke ter Mešani pevski zbor DU Moravče. Nekaj besed je 
bilo izrečenih o samem delovanju društva. Nadaljevali so z 
druženjem, plesom in petjem do poznega večera. Skoraj ni 
bilo udeleženca, ki bi ne vprašal, če bo to srečanje postalo 
stalnica. V društvu odgovarjajo, da bodo tudi v naslednjih 
letih poskrbeli za taka in podobna srečanja. 
Vabljeni v Društvo upokojencev!

Viteški biciklisti iz Hriba so 
osvojili Vrtomirjev prstan

Že tretje leto zapored je Športno - kulturno - turistično dru-
štvo BICIKL Hrib nad Ribčami zastopalo občino Moravče 
na Vrtomirjevem prstanu v Kamniku. Tekmovanja, ki je 
potekalo 12. junija, se je udeležila šest članska ekipa pod 
imenom  VITEŠKI BICIKLISTI.  Ves dan so merili moči z 
drugimi ekipami: v metanju rac skozi kroge,  hoji z A-jem,  
bojevanju z zmajevimi glavami in petjem podoknice, ki jo 
je sestavila Andreja Ribič. Zmajeve glave so ciljali in tudi 
uspešno uničevali s katapultom izza obzidja Kamnika. 
Končna odločitev sodnikov je bila, da je ekipa iz občine 
Moravče, pod imenom  Viteški biciklisti zaradi svoje iznaj-
dljivosti in hitrosti, premagala vse nasprotnike. Zmago in 
Vrtomirjev prstan so tako dobili člani Viteških biciklistov: 
Andreja Ribič, Silvo Ribič, Teja Ribič, Miha Lavrič, Primož 
Vozel in Lidija Kokalj.

L.K.
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Kultura

Prva je bila na sporedu komedija Radio Plamen, ustvarjal-
cev iz Radia Ogljišče, ki jim je šlo tokrat »vse narobe«, kar je 
bilo na moč zabavno. Medijska osebnost Jure Sešek in druga 
znana imena so privabili lepo število gledalcev. Po dobri 
uri trajajoči predstavi, na lep poletni večer, so ljudje grad 
zapuščali zadovoljni in nasmejanih obrazov. Nad predstavo 
in nad obiskom je bil navdušen tudi prireditelj, Peter Pirnat, 
ki bo v prihodnje še širil ponudbo take vrste prestav.
V torek, 15. junija ob 20. uri je bila na gradu Tuštanj 
odprta slikarska razstava Barbare Eve Zavodnik z na-
slovom Zapozneli ples z Rafaelom. Raffaello je italijanski 
slikar izpred 500 let, v katerega je umetnica »zaljubljena«. 
Magistrica slikarstva in umetniške grafike, univ. dipl. obli-
kovalka, živi in ustvarja v Ljubljani. V Sloveniji in v tujini 
se je že predstavila na mnogih skupinskih in samostojnih 

razstavah. Ustvarja v različnih tehnikah. Kritik, umetnostni 
zgodovinar prof. dr. Milček Komelj, je mlado umetnico v 
svojem govoru na gradu Tuštanj  izredno dobro ocenil  z 
obsežno obrazložitvijo. Slikarsko razstavo je odprl župan 
občine Moravče, Martin Rebolj. Mladostna energija Bar-
bare Eve Zavodnik, je najbrž še dodaten navdih graščaku 
Petru Pirnatu, da bodo odslej novi prenovljeni prostori v 
spodnjem delu gradu sprejemali slikarske razstave in da 
bodo te na gradu postale stalnica. Gotovo bo to primerna 
spremljevalna ponudba obiskovalcem gradu.
V sredo 16. junija ob 20.30 uri so na gradu obiskovalci 
uživali ob koncertu dalmatinske glasbe skupine Mali grad 
iz Kamnika in Vrhpoljskih tamburašev. Vsaka skupina se 
je predstavila ločeno in na koncu so nastopili še skupaj. 
Prijazni fantje iz Kamnika pravijo, da dalmatinska glasba 

Večeri za dušo in srce
V juniju so na gradu Tuštanj pripravili tri vsebinsko povsem različne kulturne večere. 

ne sega samo do poslušalcev ampak tudi do njih samih in ne 
samo do ušes ampak do duše in srca. Po doživeto izvedenih 
pesmih, se je čutilo, da je bilo tako tudi ta večer. Spomnimo 
se najbolj znanih pesmi: Da te mogu pismom zvati, Vilo 
moja, In vino veritas. Stoje in z burnim ploskanjem so ob 
koncu obiskovalci pokazali, da jim je bil koncert izredno 
všeč in da bi to vrsto glasbe še poslušali. 
Letošnji junijski Grajski večeri na gradu Tuštanj so bili 
dobro obiskani in obiskovalci zadovoljni. Prav gotovo je 
širjenje kulturne ponudbe na gradu pohvalno. 28. avgusta 
ob 20. uri vas prijazno vabijo na koncert Grajskega okteta. 
Tudi takrat se obeta večer za dušo in srce.

VR

Koncert Vega band-a za 
šolski sklad

V petek 21.05.2010 je bil v Kulturnem domu v Moravčah 
spet čudovit večer. Zopet nas je, na dobrodelnem koncertu 
Šolskega sklada Osnovne šole Jurija Vege Moravče, nav-
dušil Vega band z gosti. Bil je res večer poln mladostne 
energije, entuziazma, čustev in mnenja obiskovalcev ob 
zaključku koncerta so si bila edina: uživali smo od prve 
do zadnje minute. 

Glasbeni repertoar je bil zelo dobro izbran in iz vsake pesmi 
so vrela čustva. Kar nekaj obiskovalk je bilo dve uri na robu 
solz, ali pa celo čez. Ogreli so nas prijetni spomini in nostal-
gija, ki so jo pričarali z izborom pesmi za vse generacije.
Še posebej nas je navdušil učiteljski zbor in pa seveda 
otroci iz vrtca, ki so »iskali deda«.
 Solistom se je videlo, da so v svoj nastop dali svojo dušo 
in srce. Prav prijetno pa nas je grela zavest, da smo vsi v 
dvorani, eni z nastopanjem in drugi z obiskom koncerta pri-
spevali k temu, da bodo lahko učenci iz socialno ogroženih 
družin odšli s svojimi vrstniki na morje in na smučanje. 
Z navdušenjem smo ob koncu koncerta zaploskali in se 
skupaj z ravnateljico zahvalili Andreji in Barbari, ki sta zopet 
opravili čudovito delo. Iskrena zahvala za res lep večer, ki 
je v naših mislih ostal kar nekaj dni.

Romana Humar
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S šolo za šolo

Jubilejni posvet učiteljev 
podružničnih šol
Društvo učiteljev podružničnih šol Slovenije vsako leto or-
ganizira strokovne posvete v drugem kraju naše prekrasne 
domovine. Letos smo imeli mi čast gostiti jubilejni, 10. stro-
kovni posvet učiteljev podružničnih šol na temo »Čebelice, 
le kdo vas ne bi imel rad?« 
Temo letošnjega posveta smo izbrale učiteljice Podružnične 
šole Vrhpolje skupaj z našimi učenci, saj nas je globoka 
misel A.Einsteina : »Ko bo izginila čebela z obličja Zemlje, 
bo človek preživel le še štiri leta; saj ko ni več čebel, ni več 
opraševanja, ni več rastlin, ni več živali, ni več ljudi….« 
vodila po poteh raziskovanja čebel in čebelarstva v našem 
kraju. 
K sodelovanju smo povabili vse podružnične šole iz cele Slo-
venije. Razpisali smo likovni in  literarni natečaj, izdali svoj 
Bilten in Zbornik, ter našo temo predstavili na dvodnevnem 
srečanju učiteljev podružničnih šol v naši prelepi moravški 
dolini. Odziv učiteljev mentorjev in njihovih mladih nade-
budnežev je bil izredno velik. Na likovnem in/ali literarnem 
natečaju je sodelovalo 23 podružničnih šol. Veliko smo jih 
nagradili. Pokazali smo, da smo se s čebelami izredno veliko 
ukvarjali po celi Sloveniji in dokazali, da je naše znanje o 
čebelah poglobljeno, naša ustvarjalnost pa brezmejna.
Na 10. strokovni posvet smo povabili ministra za šolstvo in 
šport gospoda Igorja Lukšiča, višjo pedagoško svetovalko 
Zavoda RS za šolstvo gospo Fani Nolimal, višjo svetovalko 
področja II ZRSŠ gospo Marjeto Kepec, direktorja Šol-
skega muzeja Staneta Okoliša, župana Občine Moravče 
gospoda Martina Rebolja in prav vsi so nas razveselili s 
svojo prisotnostjo. Seveda pa nikakor ne smemo pozabiti 
na predsednico Društva učiteljev podružničnih šol Metko 
Behek ter našo ravnateljico Nušo Pohlin Schwarzbartl, ki 
sta nas oba dneva spremljali in aktivno sodelovali v prav 
vseh dejavnostih povezanih z našim srečanjem.

Prvi dan našega srečanja smo namenili izključno čebelicam 
in s kulturnim programom v GD  Vrhpolje pokazali, da so 
naši učenci ravno tako pridni, marljivi, delavni kot čebelice. 
Strokovno srečanje smo nadaljevali v Čebelarskem domu 
na Brdu pri Lukovici.
Drugi dan smo želeli predstaviti naš kraj in zato smo vse 
dogajanje prestavili v krasen, a skoraj premalo obiskan grad 
Tuštanj. K sodelovanju smo povabili Tamburaški orkester 
Vrhpolje, da so skupaj z našimi učenci zapeli nekaj pesmi, 
svojo pevsko nadarjenost je pokazal tudi sam lastnik gradu 
Peter Pirnat. Z veseljem je z nami sodeloval tudi ansambel 
Svetlin in dal neko piko na i naši prireditvi, saj so naši učenci 
z njimi prečudovito zapeli pesmico Čebelar. 
Oba dneva si je bilo na POŠ Vrhpolje moč ogledati tudi raz-
stavo likovnih in literarnih del, s katerimi so učenci ostalih 
podružničnih šol sodelovali na likovnem in/ali literarnem 
natečaju. Na razstavi pa smo predstavili tudi dvoletni projekt 
podružnične šole Vrhpolje o čebelah in čebelarstvu v naši 
okolici. Razstavljeni so bili likovni izdelki učencev, fotogra-
fije, spisi, opisi obiskov pri čebelarjih, zgodbe in pesmice o 
čebelah, …in še marsikaj.

Učiteljice POŠ Vrhpolje OŠ Jurija Vege Moravče

V Državnem zboru je bila v okviru akcije Očistimo Slove-
nijo v enem dnevu podelitev priznanj najboljšim likovnim 
in fotografskim izdelkom. Akcije in natečaja smo se na OŠ 
Jurija Vege Moravče udeležili. Nagrajena je bila tudi naša 
učenka Isabela Hren Čoh. V kategoriji likovni izdelki je 

bila odlična tretja. Podelitve se je udeležila z mentorico 
Inge Ivartnik. Na sliki sta z vsemi glavnimi akterji akcije in 
predsednikom države dr. Danilom Turkom.

Nada Osolnik

Podelitev priznanj v Državnem zboru
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S šolo za šolo

V okviru Ekošole smo se v soboto, 15. 5. 2010, pridružili 
vseslovenski prireditvi »ŠPORT ŠPAS – DAN DRUŽENJA IN 
GIBANJA VSEH GENERACIJ«. Pripravili smo pester kulturni 
program, ki so ga izvajale vse generacije: upokojenci, starši, 
nekdanji učenci, učenci in malčki iz vrtca. Vodja projekta 
»Srečanje treh generacij« ga. Marija Gotar je predvidela 
pohod na Sv.Mohor in Hribce vendar nam je ponagajala 
»polulana Zofka«. Zato smo vse aktivnosti preselili v šolske 
prostore in ob 8.30 smo pričeli. Udeleženci so se vpisali v 
vpisno knjigo in prispevali štartnino – zavitek odpadnega 
papirja (podjetje Dinos je dostavilo kontejner), izrabljene 
baterije, kartuše. Pa tudi sladkih dobrot se je nabralo. V telo-
vadnici sta navzoče pozdravila ga. ravnateljica Nuša Pohlin 
Schwarzbartl in g. župan Martin Rebolj. Nastopil je pevski 
zbor Društva upokojencev z zborovodjo Milanom Kokaljem 
in harmonikašem Klemnom Logajem, pevski zborček prvo-
šolcev z zborovodkinjo Barbaro Fale, folklorna skupina naše 
šole pod vodstvom Marije Gotar. Malčki iz vrtca pa so zaple-
sali plesa »Žabice« in »Mlinček«. Povabili smo tudi Domna 
Pociecho, učitelja športne vzgoje in olimpijca. Voditeljica 
Nada Mal je opravila z njim zanimiv pogovor o letošnjih OI, 
kjer je zastopal Slovenijo v sankanju. Nato pa je povabila 
najbolj pogumne na pohod z dežniki proti Hribcam. Teh je 
bilo 22. Skupina je sestavljala predstavnike gasilcev, planin-
cev, medicinske sestre, upokojencev, starše, stare starše in 
otroke iz šole in vrtca. Na cilju je medicinska sestra Polona 
Gorjup izmerila tlak in porabo kisika. Planinska vodnica Vida 
Žučko je najmlajšim udeležencem na roko odtisnila žig za 

opravljen izlet. Ostali pa smo se vključili v delavnice, ki so jih 
pripravile vzgojiteljice vrtca. Za prijetno vzdušje je poskrbel 
Peški trio. Po vrnitvi pohodnikov pa smo se okrepčali z gola-
žem in nagradili najštevilčnejšo družino (Mahkovec – Mal, 
8 udeležencev), najmlajšega (Jon Bizilj, 28. dec. 2009) in 
najstarejšega udeleženca (g. Franc Novak). Posebej smo 
ponosni, da se je druženja udeležil g. Novak, saj ni samo naj-
starejši udeleženec (18. 09.1929), temveč tudi naš nekdanji 
delavec. Na naši šoli je poučeval 12 let športno vzgojo in s 
tedanjimi učenci prenašal opeko pri gradnji šole. Prepričani 
sva, da bi se, v primeru lepega vremena, naše druženje še 
podaljšalo. S soglasjem vseh udeležencev smo sklenili, da 
bo druženje postalo tradicionalno.

Nada Osolnik

Dan druženja in gibanja vseh generacij na OŠ Jurija Vege – 
Moravče - 15. 05.2010

Predstavitev projekta turizem in vrtec
Tudi letošnje šolsko leto smo v moravškem vrtcu skrbeli za 
turistične dejavnosti otrok. Tokrat smo se odločili, da raz-
iskujemo vode na Moravškem in smo projekt poimenovali 
»Skrivnosti moravških voda«.
Svet okoli nas je poln naravnih čudes. Ko stopamo ven, 
zagledamo sonce, ki nas greje in oblake, ki nam prinašajo 
dež in s tem vodo, ki je nujno potrebna za življenje. 
Glavni namen projekta Skrivnosti moravških voda je bil, 

da bi otroci na sproščen, raziskovalen in aktiven način spo-
znavali, da je voda vir življenja; da lahko naravne pojave 
doživljamo z vsemi čutili; da otroci spoznavajo in razisku-
jejo vodo (izvire, potoke, reke, ribnike, jezera) v njihovem 
domačem kraju in bližnji okolici ter da so otroci ponosni na 
naravne znamenitosti svojega okolja ter jih znajo razvojni 
stopnji primerno predstaviti tudi drugim.
Največjo pozornost pa smo namenili iskanju, odkrivanju 
voda na Moravškem, v naravi in v vseh letnih časih. Ob 
zaključku projekta nam je ostala še skrivnostna Rača, ki 
je v preteklosti ljudem ob njej nudila posebne pogoje za 
življenje, delo in zaslužek. Danes pa lahko ob njej uživamo 
v neokrnjeni pokrajini, opazovanju stavbne, sakralne in 
kulturne dediščine.
Po zaključenem kulturnem programu smo se odpeljali do 
Krašc, nato pa pot ob Rači nadaljevali peš. Na poti smo 
imeli priložnost opazovati stavbno in kulturno dediščino 
ter naravne znamenitosti. Za dodatne informacije o poti ob 
Rači so skrbele predstavnice Turističnega društva Moravče 
in vodja projekta. 
In še zaključne misli vodje projekta, Lucije Gorišek: Že 
drugo leto sem se odločila za sodelovanje v turističnem 
projektu. Vsako sodelovanje v širšem okvirju mi predstavlja 
nov izziv, veselje, navdušenje in različna pričakovanja. 
Na pot »popeljati«  180 otrok in odraslih je izjemen dogo-
dek, tako zame kot za predstavnice turističnega društva in 
navsezadnje naš vrtec. 

Lucija GorišekDruženje in pogostitev pri Mohorjev mlinu
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S šolo za šolo

To je bil že 14. slovenski in 4. mednarodni Ex tempore, ki ga 
organizira OŠ Jurija Vege Moravče. V teh letih je prerasel 
iz občinskega v mednarodni projekt. 
V letošnjem šolskem letu je Ex tempore del inovacijskega 
projekta » Umetnost kot način življenja«, ki je podprt s 
strani Zavoda RS za šolstvo. 
Kako je potekalo letošnje leto:
Rdeča nit letošnjega Ex tempora je bil pesnik Dane Zajc, 
ki se je rodil, živel in je sedaj tudi pokopan v kraju, kjer so 
otroci ustvarjali. Nekateri so slikali pokrajino, drugim so 
bile za inspiracijo Danetove pesmi. Povdarek je bil bolj na 
njegovi otroški literaturi predvsem knjigi Ta roža je zate. 
Prvo razstavo vseh nastalih likovnih del smo imeli na gradu 
Tuštanj 3.6.2010 na dan koncerta šolskih zborov. Tam so 
vsi učenci, mentorji in sponzorji dobili eni pohvale, drugi 
potrdila in tretji zahvale.
Letošnja novost pa je bila razstava v City parku pred tr-
govino Art.
Na otvoritvi smo imeli kratek kulturni program, ki ga je 
povezovala učiteljica slovenščine Bernarda Mal, ki je tudi 
interpreterala dve Danetovi pesmi ob spremljavi kitare: Ko 
hiše spijo in Barbare. Uvodni govor sta imela ravnateljica 
šole Nuša Pohlin Schwarzbartl in župan Moravč Martin 
Rebolj, ki sta med drugim povedala, kako sta osebno do-
življata Ex tempore in dejavnosti, ki se dogajajo ob tem. 
Za glasbeno popestritev sta poskrbela učenka OŠ Jurija 
Vege Moravče Patricija Štefan in učenec OŠ Janka Modra 

Ex tempore in otvoritev razstave v City parku
Dol pri Ljubljani in udeleženec Ex tempora, letošnji finalist 
Slovenija ima talent, Peter Vode. 
Za presenečenje je poskrbel lastnik trgovine Art, ki je 
nastopajočima na koncu podaril slikarsko stojalo. Oba 
sta bila darila vesela, Peter Vode pa je imel po nastopu 
še veliko dela s fotografiranjem z oboževalci in dajanjem 
avtogramov.
Po odzivih sodeč je bila odločitev, da je razstava v naku-
povalnem centru pravilna, saj si jo je ogledalo bistveno 
več ljudi, kot če bi bila v galeriji. Ljudje so se ustavljali in z 
navdušenjem ogledovali otroška likovna dela.
V zadnjih letih damo natisniti tudi koledar na katerem so 
vsa likovna dela, ki so nastala na Ex temporu. To je spomin 
in zahvala mentorjem, učencem in sponzorjem, ki poma-
gajo, da se projekt razvija. V letošnjem letu so nam poleg 
podpore ravnateljice OŠ Jurija Vege Moravče Nuše Pohlin 
Schwarzbartl, ki vsako leto moralno in finančno podpre 
projekt, pomagali tudi: podjetje Termit, ki je že v lanskem 
letu v celoti financiral stroške tiskanja koledarja in daril za 
otroke, podjetje Tinex iz Šenčurja, studio SHE iz Domžal, 
Avtohiša Suzuki Vesel iz Češnjic pri Moravčah, PGD Žeje 
Sveta Trojica in seveda trgovina ART.
Vsem se zahvaljujem in upam, da bomo sodelovali tudi 
v prihodnje.
Iz tujine smo dobili dela iz 4. ih šol iz 3 držav: Litve, Latvije 
in dveh šol iz Romunije. 

Vodja projekta prof. lik. ped. Inge Ivartnik

Blatni in peščeni, a navdušeni
V petek, 21. maja, smo se učenci druge triade odpravili na 
obisk v Termit, kjer so se odvijale majske igre. Na povabilo 
Termita smo se z veseljem odzvali in s svojimi učiteljicami 
kljub kislemu vremenu uživali v zanimivem dogajanju. Pred 
upravno stavbo smo se zbrali in razdelili v tri skupine. V 
prvi smo gradili gradove, ki so nam zaradi vlažnega peska 
odlično uspeli. Druga skupina je imela turnir v odbojki. 
Tretja je izdelovala peščene slike, katere smo ob končani 
delavnici podarili podjetju, ki nas je prijazno gostilo. Domov 
smo prišli blatni in peščeni, a navdušeni. Ta dan je bil nekaj 
posebnega, ker so uslužbenci Termita poskrbeli za našo do-
bro voljo. Upamo, da smo tudi mi prinesli veselje in dobro 
voljo njim in nas bodo še kdaj povabili. Komaj čakam…

Miša Močilnikar, 4.a

Majske igre 
v podjetju Termit

Že drugo leto zapored so se v podjetju Termit, v soboto dne, 
22.5.2010 odvijale majske igre. Postregle so z odličnim 
programom, udeleženci in obiskovalci pa so si popestrili 
vikend, ki je sledil zelo slabemu vremenu skozi teden. 
Svoje moči so v letošnjem letu združili odbojkarji iz Drtije 
in Termitov tim za organizacijo majskih iger. Združitev 
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Šport

Jubilanti v občini Moravče
Župan je s čestitkami obiskal občanke, ki so praznovale 

svoj visoki življenjski jubilej, osemdeset let:

ŠKTD BICIKL vsako leto 
organizira dva kolesarska kroga

Če poznamo kraj Hrib nad Ribčami, potem vemo, da leži 
skoraj navpično pod Grmačami. Vsako leto spomladi in jeseni 
v ŠKTD BICIKLU iz Hriba organizirajo kolesarska kroga in vsa-
kokrat je najprej potrebno premagati strmino proti Grmačam. 
Prvo leto so se odpeljali le do Bovena, sedaj pa zaokrožijo pri 
Gadiškem jezeru. Navadno so mladi najprej na cilju. Starejši 
pa se včasih ustavijo na poti, če je žeja le prehuda. Na Hribu 
jim med tem pripravijo malico. Tudi ansambel zaigra in če 
niso preveč utrujeni od kolesa, so potem od plesa.
Prijazno vabijo kolesarje na jesenski krog. Zato bi bilo do-
bro, da tisti, ki hočete premagati domačine, začnite vaditi 
kar takoj , mogoče iz Hriba na Grmače, za spremembo. 
Vabila bodo objavili! 

VR

Vehovec
Ana, 

Masljeva 
cesta 1

Cerar 
Alojzija, 

Marokova 
ulica14

In Novak Marija, Imenje15
Iskrenim čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva. 

(VR)

tekmovanja v odbojki na mivki in tekmovanja v gradnji 
peščenih skulptur je prireditev Majske igre še obogatila.
Tekmovanja v gradnji peščenih skulptur se je udeležilo 
8 ekip. Mnoge izmed njih so na tem tekmovanju sodelo-
vale že lansko leto. Letošnje leto pa so ekipe izpopolnile 
svoje skulpture in nam postregle s pravimi umetnijami in 
tehnično dovršenimi izdelki ter  tako še otežile delo naši 
strokovni komisiji.
Po kriterijih tehnične izvedbe in umetniškega vtisa, so prva 
tri mesta osvojile naslednje ekipe: 
1. PEČARSTVO ROPRET
2. ZMAJEVO GNEZDO
3. TABORNIKI

Tekmovanja v odbojki na mivki se je udeležilo 15 ekip, ki 
so se medsebojno pomerile na NAJBOLJŠI TERMITOVI 
MIVKI. Turnir se je pričel ob 10. uri in trajal do 18. ure. 
S kvalitetnimi in dobro odigranimi igrami so se ekipe raz-
vrstile v naslednjem vrstnem redu:
1. PETARDE
2. TERMIT CELJE 
3. BUŠMANI
Tako so se s pozitivnimi vtisi končale druge majske igre.  
Vabimo vas, da se nam pridružite drugo leto, ko bodo v 
Termitu potekale že tretje tradicionalne Majske igre.

Organizatorji Termitovih majskih iger

Na kickboxing turnirju Izlake open je uspešno 
sodeloval tudi mladi Moravčan Andraž Burja (desni 
v prvi vrsti)
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ZAHVALA
ob izgubi naše tete

IVANKE KONJAR 
po domače Gašpirčeve Ivanke 

iz Dol pod Sv. Trojico
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za izrečena 
sožalja, podarjeno cvetje, sveče in svete maše. Posebna zahvala dr. Marjanu 
Dežmanu in patronažni sestri ga. Martini Lazar za vso njuno pomoč. Iskrena 
hvala gospodu župniku Ivanu Povšnarju za lepo opravljen pogrebni obred. 

Zahvaljujemo se tudi pogrebni službi Vrbančič. 

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Tako tiho, skromno si živela,
takšno tudi si življenje imela.
Zdaj rešena vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

ZAHVALA
V 81. letu starosti nas je zapustila draga 

mama, babi in tašča

IVANA PAVLA HRIBAR 
iz Doba pri Domžalah

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, prijateljem in znancem za izrečena 
sožalja in podarjene sveče. Posebno se zahvaljujemo g. župniku Ivanu Povšnarju 

ter delavcem podjetja Andrej Vrbančič s.p. za lepo opravljen pogreb.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Srce tvoje več ne bije,
bolečine ne trpiš,
nam pa žalost srca trga, solza lije iz oči.
Dom je prazen in otožen,
ker te več med nami ni.

ZAHVALA
Mnogo prezgodaj nas je po hudi bolezni zapustila 

naša draga mami, mama in sestra

FRANCKA PROSENC 
rojena Cerar, po domače Tomažetova Francka 

(13. september 1950 – 12. maj 2010)
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam stali ob strani v trenutkih najhujše 
življenjske preizkušnje. Hvala za vsak stisk roke, objem in besedo, ki je 
zarezala bledi žarek upanja, da ne ostajamo sami. Še posebna zahvala velja 
duhovnikom Viktorju Primožiču, Miru Šlibarju in Jožetu Urbaniji, ki so v 
pogrebni obred s sveto mašo položili besede novega upanja in tolažbe. Besede 
zahvale namenjamo pogrebni službi Vrbančič, pevcem Grajskega okteta ter 

vsem sorodnikom, sosedom, krajanom, prijateljem in znancem.
Hvala za darovano cvetje, sveče, darove za svete maše, 

izrečena sožalja in spremstvo na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Tako tiho, skromno si živela,
takšno tudi si življenje imela.
Zdaj rešena vseh si bolečin,
za tabo ostal bo lep, a boleč spomin.

Koliko časa še tako, in upanje na skorajšnji konec 
sage v Moravčah
Zaupanje volilcev, ki na volitvah zaupajo vodenje in upra-
vljanje občine je odgovorna in zahtevna naloga za tistega, 
ki je deležen takšnega privilegija.. Izrabiti to zaupanje, pa 
je ena največjih zamer do ljudi, ki ti verjamejo, ti zaupajo in 
mislijo, da so dali svoj glas pravemu človeku. Zagotovo se je 
to zgodilo sedanjemu županu, hote ali ne, saj je že kar nekaj 
časa jasno, da ni bil kos nalogam, predvsem pa obljubam, 
ki jih je dal volivcem. Gre za projekte kot so: dom starejših, 
nova knjižnica, nova trgovina, prijazna občina do občanov, 
ter še mnogo tega, na katere je vse stavila tudi sedanja koa-
licija. Vsi pa lahko vidimo, da od vsega naštetega ni ničesar, 
zapletov pri tem, pa veliko. Zadnji dogodki kažejo, da sem 
imel prav, ko sem v svojih dosedanjih prispevkih opozarjal 
na nepravilnosti in samovoljo župana pri vodenju občine. V 
letošnjem proračunu občine, je namenjenih 30 tisoč evrov za 
plačilo odpravnine bivši direktorici občinske uprave, čeprav 
je župan javno zatrjeval ali bolje zavajal, da občina nima 
nikakršnih obveznosti do bivše direktorice, saj naj bi bila 
razrešena iz krivdnih razlogov. Na seji OS, je župan priznal, 
da je z lastnikom zemljišča podpisal predpogodbo za nakup 
zemljišča za izgradnjo nove šole na Vrhpoljah, na novi loka-
ciji. In vse to brez vednosti in soglasja OS, kot, da je občina 
njegova last in lahko počne z njo kar hoče. Smatram, da je 
že končno prišel tudi čas, ko bi nam lahko bilo dovoljeno, 
da smo seznanjeni z prostorskim planom oziroma načrtom 
občine, in bili pri tem tudi povabljeni za konstruktivne in 
dobrodošle predloge zato, da bo ta dokument odražal pogoje 
za dober razvoj občine v naslednjih letih. Dejstvo namreč 
je, da občina nima izdelane strategije njenega nadaljnjega 
razvoja, saj je več projektov izvedenih na hitro – horuk, 
brez potrebnih študij in prioritet. V zadnjem času je zelo 
aktualna problematika zagotavljanja zadostnega števila 
prostih mest v vrtcu, zato se brezglavo iščejo različne lo-

kacij v neprimernih prostorih po Moravčah. Razlog pa je, 
da se ne upoštevajo demografski podatki občine, predvsem 
pa zagotavljanje pogojev za širši interes krajanov, kateri je 
na žalost podrejen raznim privilegiranim skupinam. Več kot 
očitno torej je, da župan ni bil sposoben opravičiti zaupanja 
volivcev, kateri so mu dali svojo podporo na podlagi projek-
tov, ki jim jih je obljubil. Razočaranje je veliko, tudi zato, 
ker občani vedo, da proračunska sredstva niso bila vedno 
porabljena za njihovo korist. Je že tako, da te ljudje cenijo 
po dejanjih in ne po obljubah, morda pa bodo naslednjič 
dali priložnost komu drugemu. 

Miran Cerar, predsednik OO Zares Moravče

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

Turnir v malem nogometu v Pečah
Tudi to pomlad se je na športni ploščadi brcalo. Da ne 
bo pomote, nismo tepli, ampak so se fantje pomerili na že 
kar tradicionalnem turnirju v malem nogometu. Turnir se 
je odvil v nedeljo, 6.6.2010, udeležilo pa se ga je 12 ekip 
iz okoliških krajev.  Ekipe so tekmovale v štirih skupinah, 
zmagovalne ekipe iz vseh štirih skupin pa so se kasneje 
med seboj pomerile za prva štiri mesta. Tako smo na koncu 
dobili zmagovalce, ki so tudi že skoraj tradicija, saj je znova 
zmagala ekipa GMS Svetlin. Na drugo mesto se je uvrstila 
domača ekipa KŠD Peče, na tretje mesto Veveričke, četrto 
mesto pa je pripadlo ekipi Smolarji. Vsem tekmovalcem in 
obiskovalcem se zahvaljujemo za prijetno vzdušje in špor-
tno obnašanje, vse skupaj pa ponovno vabimo v Peče ob 
naslednjem turnirju, ki bo verjetno že jeseni. Foto galerijo 
si lahko ogledate na www.pece.si.

A.L.
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Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Avbelj Milan s.p.
Stegne 1, 1251 Moravče

Tel.: 01/723-14-76    
GSM: 041/641-446

www.mizarstvo-avbelj.si

•	kuhinje

•	otroške	sobe

•	predsobe

•	vgradne	omare

•	pisarniško	pohištvo

IZDELOVANJE 
BETONSKIH BLOKOV 
IN STREŠNIKOV

AVBELJ MILAN, s.p.
Sp. Loke 8, 1225 LUKOVICA
tel.: 01 723 43 47, 041 624 215

Društvo podeželske mladine Moravče prireja, tradicionalni že 32. 
Kmečki praznik v Moravčah, ki se bo letos pričel v nedeljo 25. 
julija ob 12. uri s košnjo državnega tekmovanja koscev in kosic. Nato 
bo sledila veselica z ansamblom Veseli Svatje, ter bogatim 
srečelovom. Tekom dneva pa si boste lahko v Kulturnem domu 
ogledali razstavo, ki se bo tudi tokrat navezovala na podeželje. 
 

 

Društvo podeželske 
mladine Moravče prireja, 
tradicionalni že 32. 
Kmečki praznik v 
Moravčah, ki se bo letos 
pričel v nedeljo 25. 
julija ob 12. uri s košnjo 
državnega tekmovanja 
koscev in kosic. Nato bo 
sledila veselica z ansamblom Veseli Svatje, ter 
bogatim srečelovom. Tekom dneva pa si boste lahko v 
Kulturnem domu ogledali razstavo, ki se bo tudi tokrat 
navezovala na podeželje.
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